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Interpelacja w sprawie poprawy/ uszczelnienia systemu zagospodarowania odpadów 
komunalnych w wiatach inteligentnych 
 
Zwracam się z interpelacją dotyczącą funkcjonowania systemu zagospodarowania odpadów 
komunalnych w wiatach inteligentnych na terenie miasta. Mieszkańcy zgłaszają liczne problemy 
związane z użytkowaniem tych wiat, w szczególności dotyczące: 
 
• Nieprawidłowej segregacji odpadów – mimo zastosowania inteligentnych systemów dostępu, 
w pojemnikach często znajdują się odpady niezgodne z przeznaczeniem, co prowadzi do ich 
zanieczyszczenia i zwiększa koszty utylizacji. ( otwierane jest jedno okno wiaty i wrzucane są 
tam wszystkie odpady niesegregowane). 
 
• Awarie systemu inteligentnego dostępu – mieszkańcy skarżą się na trudności z dostępem do 
wiaty z powodu niesprawnych czytników kart lub aplikacji mobilnej. 
 
W związku z powyższym zwracam się z prośbą o podjęcie działań mających na celu poprawę 
funkcjonowania systemu oraz o odpowiedź na następujące pytania: 
 
• Czy miasto monitoruje skuteczność działania wiat inteligentnych oraz czy prowadzone są 
analizy ich efektywności? 
 
• Czy planowane są działania naprawcze, mające na celu lepsze uszczelnienie systemu. 
 
• Czy miasto planuje kampanię edukacyjną wśród mieszkańców, mającą na celu poprawę 
segregacji i zwiększenie świadomości ekologicznej? 
 
Proszę o rozpatrzenie tej interpelacji oraz udzielenie pisemnej odpowiedzi w ustawowym 
terminie. 
 
Z poważaniem, 
 
Paweł Maciejewski 
Radny miasta Złotoryja
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